

To whom it may concern,

We first met on the [redacted] app on September [redacted], 202[redacted] where the Sponsor, [redacted] initiated the contact. After our initial conversations, we quickly transitioned to communicating through WeChat on September 19, 202[redacted] where we began talking daily. From the very beginning, [redacted] connection felt natural and meaningful, and over time, our bond continued to grow stronger through consistent, open, and heartfelt communication.

One important reason we built such a strong connection is our similar life experiences. We are both single parents, each raising a teenage daughter, and we are both entrepreneurs [redacted] a dedicated small business owner, while I previously ran my own company and [redacted] worked in fashion design. As we shared the challenges and rewards of entrepreneurship, we gained a deeper understanding of the value of responsibility, independence, resilience, and hard work. This mutual understanding allowed us to support and encourage each other in both our careers and daily lives.

Being single parents has created a strong foundation of empathy and understanding between us. We regularly talk about the challenges and joys of parenting, offering each other support, advice, and comfort. Being able to share these personal aspects of our lives openly has brought us even closer and deepened our connection beyond romance.

Over the past year, I went through several major life changes, including unresolved issues from the dissolution of my previous marriage and career changes, which placed significant emotional and financial pressure on me. Without being asked, [redacted] voluntarily provided financial support, helping me get through this difficult period and gradually rebuild stability in my life. This selfless help, given with no expectation of anything in return, came from genuine care and a strong sense of responsibility. It further convinced us that we are partners who can face life's challenges together.

As our relationship developed, we began seriously discussing practical plans for our future. [redacted] expressed concern that his then-current residence might not be large enough to comfortably accommodate my daughter and me. In response, he purchased a new home on February [redacted], 202[redacted] and successfully sold his old property on April [redacted], 202[redacted]. This decision reflected his serious attitude and firm commitment to our long-term relationship.

After several months of getting to know each other online, we decided to meet in person. To support [redacted] trip to China, I acted as his inviter and assisted him in applying for a 10-year multiple-entry Chinese visa. I provided the required invitation letter and supporting documents promptly on May [redacted], 202[redacted] and his visa application was successfully approved.

[redacted] arrived in Shanghai on August [redacted], 202[redacted] and checked into the [redacted] Hotel. We met for the first time in person at this hotel on August [redacted], 202[redacted] and spent our first night together there. After months of anticipation, video calls and deep conversations, meeting face-to-face was exciting and touching—it felt like both a first encounter and a long-awaited reunion.

Over the next few days, I took [redacted] to visit many scenic spots in [redacted], including West Lake, Lingyin Temple, and North Peak. In these beautiful and peaceful settings, our relationship grew

[redacted]
Barrister, Solicitor and Notary Public

[redacted] gends We Markham O.

我们于 202 年 月 日在 交友应用上相识，由担保人 主动发起联系。经过最初的交流后，我们于 202 年 月 日转至微信平台沟通，并开始每天保持联系。从一开始，我们就感受到彼此之间的交流自然、真诚且富有意义。通过持续、坦诚且深入的沟通，我们的感情逐渐加深，关系也日益稳固。

我们之所以能够建立如此深厚的联系，其中一个重要原因是我们拥有相似的人生经历。我们都是单亲父母，各自抚养一名正在成长期的女儿，同时也是创业者。 是一名尽职尽责的小企业主，而我此前也曾经营自己的公司，并从事过服装设计工作。我们在交流创业过程中所面临的挑战与收获时，更加理解了责任、独立、韧性以及努力工作的价值，这种共鸣使我们在事业与生活层面都能相互支持、彼此鼓励。

作为单亲父母，我们之间也建立了深厚的理解与共情。我们经常分享育儿过程中遇到的挑战与喜悦，彼此提供支持、建议与安慰。这种围绕家庭与责任展开的坦诚交流，使我们的关系不仅停留在情感层面，更建立在信任、理解与责任感之上。

在过去的一年里，我经历了人生中的多项重大转变，包括婚姻关系解除后遗留的问题以及职业方面的变更，因此在情感和经济层面都承受了较大的压力。在未被请求的情况下， 主动提供了经济上的支持，协助我顺利度过困难阶段，并逐步重建生活的稳定。这种不附带任何回报期望的帮助，源自真诚的关心与责任感，也使我们更加坚定地相信，彼此是能够携手共同面对人生挑战的伴侣。

随着关系的不断发展，我们开始认真讨论未来的实际安排。 曾表达过担忧，认为他当时的住所可能不够大，无法舒适地容纳我和我的女儿。于是，他于 202 年 月 日购入新房，并于 202 年 月 日成功地售出旧房。这一决定体现了他对我们长期关系的认真态度和坚定承诺。

在经过数月的线上深入了解后，我们决定正式线下见面。为支持 前往中国，我作为邀请人，协助其申请十年多次往返中国签证。202 年 月 日，我及时提供了所需的邀请函及相关材料， 的签证申请也因此顺利获批。

202 年 月 日抵达上海，下榻中国浙江饭店。我们的首次线下见面于 202 年 月 日在这个酒店进行，并在那里共度了第一晚。经历了数月的期待、视频通话与深入交流，真正面对面相见的那一刻既激动又感人，仿佛既是初见，又像久别重逢。

在接下来的几天里，我带着 游览了杭州的多处名胜景区，包括西湖、灵隐寺和北高峰。在这些美好而宁静的环境中，我们的感情进一步升华。我们还一起在北高峰锁上了一把象征承诺的同心锁，作为我们正式开始线下共同生活旅程的象征。

I certify that this is a true copy
of the original document
Date: day of , 2026